



Timetable
CAI2* & CAI3* P1-P2-P4 Lisieux
2 - 5 May 2019
(subject to changes)

Tuesday 30 April:

From 13.00: arrival competitors

14.00 – 19.00: Show Office open. Please report to the Show Office immediately after your arrival with the FEI passports of your ponies.

Wednesday 1 May:

09.00 – 19.00: Show Office open. Please report to the Show Office immediately after your arrival with the FEI passports of your ponies.

16.00: Draw for Dressage P2 in the Show Office

18.00: Marathon obstacles open for inspection

Thursday 2 May:

08.00: Show Office open

09.00 – 11.05: Horse Inspection (1 lane): P2 (order dressage), P1, P4

11.30: Draw for Dressage P1 & P4 in the Show Office

13.00 – 16.40: Dressage P2

19.00: presentation of the CIRALE* by a veterinarian and welcome drink

Friday 3 May:

09.00: Show Office open

10.00 – 16.00: Dressage P1

16.15 – 17.55: Dressage P4

20.00: Prize Giving Dressage (on foot), followed by Briefing Marathon & Nations Evening

Saturday 4 May:

09.00: Show Office open

10.00 – 15.15: marathon

20.00: Prize Giving ceremony Marathon (on foot)
followed by Party

Sunday 5 May:

09.00: Show office open

08.30: Course walk Cones

10.00 – 12.00: Cones competition P1, followed by Prize Giving Ceremony P1 (on foot)

13.00 – 14.20: Cones competition P2

14.20 – 14.55: Cones competition P4

followed by Prize Giving Ceremony P2 & P4 (on foot)

**) Created in 1999 by the Basse-Normandie region, the Center for Imaging and Research on Equine Locomotor Disorders (CIRALE) has become a world-renowned reference center for the study of osteoarticular and musculotendinous pathology of the horse.*



Timetable
CAI2* & CAI3* P1-P2-P4 Lisieux
2 - 5 May 2019
(subject to changes)

Mardi 30 Avril:

A partir de 13.00: arrivée des compétiteurs

14.00 – 19.00: Ouverture du secrétariat. Merci de vous présenter au secrétariat avec les passeports FEI de vos poneys dès votre arrivée.

Mercredi 1er Mai:

09.00 – 19.00: Ouverture du secrétariat. Merci de vous présenter au secrétariat avec les passeports FEI de vos poneys dès votre arrivée.

16.00: Tirage au sort pour le dressage de l'épreuve P2 au secrétariat

18.00: Ouverture des obstacles de marathon pour l'inspection

Jeudi 2 Mai:

08.00: Ouverture du secrétariat

09.00 – 11.05: Inspection des chevaux (1 ligne): P2 (ordre de passage du dressage), P1, P4

11.30: Tirage au sort pour le dressage P1 & P4 au secrétariat

13.00 – 16.40: Dressage P2

19.00: présentation du CIRALE* par un vétérinaire et pot d'accueil

Vendredi 3 Mai:

09.00: Ouverture du secrétariat

10.00 – 16.00: Dressage P1

16.15 – 17.55: Dressage P4

20.00: Remise des prix du Dressage (à pied) suivie par le Briefing du marathon & la Soirée des nations

Samedi 4 Mai:

09.00: Ouverture du secrétariat

10.00 – 15.15: Marathon

20.00: Remise des prix du Marathon (à pied)
suivie par la Soirée

Dimanche 5 Mai:

09.00: Ouverture du secrétariat

08.30: Reconnaissance de la maniabilité

10.00 – 12.00: Epreuve de Maniabilité P1, suivi par la remise des prix P1 (à pied)

13.00 – 14.20: Epreuve de Maniabilité P2

14.20 – 14.55: Epreuve de Maniabilité P4

suivie par la remise des prix P2 & P4 (à pied)

*) Créé en 1999 par la région Basse-Normandie, le Centre d'Imagerie et de Recherche sur les Affections Locomotrices Equines (CIRALE) est devenu un centre de référence mondialement reconnu pour l'étude de la pathologie ostéo-articulaire et musculo-tendineuse du cheval.